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Interpelacja 
 
 

Zwróciły się do mnie osoby zamieszkałe przy ul. Przasnyskiej w 
Ciechanowie o zgłoszenie interpelacji w sprawie wybudowania  chłodnika oraz 
oświetleniem na całej długości ul. Przasnyskiej. 

Mieszkańcy podnoszą, że w związku z budową ulicy musieli wyrazić zgodę 
na odstąpienie gruntów na poszerzenie i wybudowanie chodnika.  

Z powodu braku chodnika na tym odcinku może doprowadzić do tragedii. 
Droga jest wąska, odbywa się na nich ruch pojazdów ciężkich. Tą drogą 
codziennie chodzą mieszkające tam osoby do pracy oraz dzieci szkół i przedszkoli.  

Jeżeli nie podejmiemy działań zmierzających do wybudowania chodnika 
na tym odcinku możemy mieć na sumieniu czyjeś zdrowie a nawet życie. 

Zaraz pewnie pojawi się zarzut, że to nie jest droga gminna tylko 
wojewódzka. 

W związku z powyższym w imieniu mieszkańców proszę Pana Prezydenta 
o podjęcie rozmów z Mazowiecką Dyrekcją Dróg Wojewódzkich w Warszawie w 
celu wybudowania chodnika oraz oświetlenia w zadłuż ulicy  Przasnyskiej.  

Uważam, że w tej sytuacji zasadna jest nawet partycypacja miasta w 
kosztach budowy tego chodnika tak jak ma to miejsce np. w przypadku ul. 
Sońskiej  - tu miasto partycypuje w kosztach wraz z powiatem. 
 Jako załącznik do interpelacji przekazuję petycję mieszkańców. 

 


